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GLEDELIG JUL! ELLER…? 

 

Snart skal julefreden senke seg over bygd og by. Henger du med? Eller 

har du falt av lasset? Julen er godt nytt for alle som svømmer i sirup. 

Det er tid for å feire Guds tredje løsning. 

Har du opplevd å slåss med en treg telefon? Det har jeg. 

På et tidspunkt måtte jeg ta et valg: Fortsette å svømme 

i sirup – eller tilbakestille telefonen, med følgende 

advarsel på skjermen: «Hvis du tilbakestiller telefonen, 

slettes alt personlig innhold, inkludert bilder og videoer, 

og fabrikkinnstillingene blir gjenopprettet. Vil du 

fortsette?» Jeg fortsatte. Jeg så ingen annen utvei. Det var 

brutalt, men effektivt. Telefonen ble som ny. På godt og 

vondt. Alt personlig innhold var borte. Det tok lang tid å 

etablere livet på nytt. Men jeg måtte jo velge: En av to. 

Det fantes ingen annen løsning. 

I julen feirer vi Guds tredje løsning. I skapelses morgen 

var hele treenigheten i sving: I kreativt samspill skapte de 

universet og verden. Alle Guds krefter måtte til for å 

fininnstille livet og alt det skaptes forunderlige symbiose. 

Finurlig, intrikat, hårfint samstemt – samtidig robust, 

solid og livskraftig. Det perfekte skaperverk? Vel. Alt er 

ikke perfekt. På nyhetene ser vi krig og terror. Og 

feidene florerer i nabolaget også. Er Guds fantastiske skaperverk i ferd med å krasje? 

Som en bil på ville veier? Som en PC med for mye virus? Som en treg mobil? 

Guds løsning er ikke å tilbakestille skaperverket. Gud velger ikke å slette alt personlig 

innhold, for så å gjenopprette fabrikkinnstillingene. Gud elsker sitt skaperverk alt for 

høyt til å starte på nytt. Guds løsning er heller ikke å se en annen vei, og svømme videre 

i sirup. Gud valgte en tredje løsning: Fødsel. Mye kunne gå galt. Et spedbarn er hjelpeløst 

og lite. Avhengig av omsorg og kjærlighet for å leve. Akkurat derfor valgte Gud fødsel. 

For å lokke fram kjærlighet. For å kalle på omsorg og varme. For å vekke håpet til live 

igjen.  

Gud valgte fødsel. Den tredje løsningen. Lyset som skinner i mørket. En løsning som 

ikke fikser alt i en fei. Som ikke sletter alt det gamle, for så å gjenopprette 

fabrikkinnstillingene. Men en guddommelig løsning, fylt av kjærlighet og håp. Håp for alle 

som merker skaperverkets sår på kroppen. Håp for alle oss som ikke har alle 

puslespillbrikkene på plass, nå i julen. Håp for alle ensomme, sørgende, lengtende. Håp 

om at Gud er nær. Gud ser.  

Gledelig jul til hver og en! 

 

 

 

 


